
  

Sammanträdesprotokoll 
2023-05-05 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 

som underlag.  

 

 

Umeå kommuns funktionshinderråd 
 

Tid: Fredagen den 5 maj 2023 kl. 13.00-16.10 

Plats: Stadshuset, kommunstyrelsens mötesrum 
  

Beslutande: 

 

 

Tomas Wennström (S), kommunstyrelsen, ordförande 
Maria Lindvall (L), för- och grundskolenämnden 
Jan Lundberg (S), gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden  
Andreas Lundgren (S), individ- och familjenämnden 
Ronny Kassman (S), äldrenämnden 
Carinne Sjöberg (L), kulturnämnden 
Christin Broman, Funktionsrätt Umeå,  
Tim Johansson, Funktionsrätt Umeå 
Anders Jonsson, Funktionsrätt Umeå 
Lena Renlund, Funktionsrätt Umeå 
Monica Östensson, Funktionsrätt Umeå 
Ann-Charlotte Nilsson, Funktionsrätt Umeå 
Maria Holmgren, (tjg. ersättare), Funktionsrätt Umeå 
Urban Clarin, RTP 
Jenny Näslund, SRF 
Abbas Haghjo, (tjg. ersättare), Funktionsrätt Umeå 
Ewa Ögren, (tjg. ersättare), Funktionsrätt Umeå 

Övrig deltagare: Se nästa sida 
  

  

Sekreterare:       § 11–22  

 Tordleif Hansson 

Ordförande:      

 Tomas Wennström  

Justerare:      

 Jenny Näslund  Lena Renlund  
 

 BEVIS 
Organ: Umeå kommuns funktionshinderråd 

Sammanträdesdatum: 2023-05-05 

Förvaringsplats: Kommunledningsstaben 

 

Underskrift: ……………………………………………………….   

Tordleif Hansson, sekreterare 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

Övriga deltagare 

 

Ej tjänstgörande ersättare 

Madelene Nord (M), gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 

Hanna Lundin Jernberg (L), individ- och familjenämnden 

Åke Gustafsson (C), äldrenämnden 

Frida Gustafsson, Funktionsrätt Umeå 

Tone Höstman-Salwin, RTP 

 

Tjänstepersoner och övriga 

Elisabeth Nilsson, tillgänglighetsstrateg (§ 11–22) 

Elli-Mari Lindgren 

Johan Tovetjärn 

Bianca Byring 

Tordleif Hansson, sekreterare (§ 11–22) 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 11 

Upprop, val av justerare samt godkännande av dagord-

ning  

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd beslutar 

 

att utse Jenny Näslund och Lena Renlund till justerare samt 

 

att fastställa dagordningen 

Ärendebeskrivning 

Tomas Wennström (S) hälsar alla välkomna till dagens möte med Umeå 

kommuns funktionshinderråd, UFR.  

Beredningsansvariga 
Elisabeth Nilsson  
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 12 

Presentation av utvecklingsstrateg för tillgänglighets- 

och rättighetsfrågor   

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen. 

Ärendebeskrivning 

Bianca Byring har rekryterats som utvecklingsstrateg för tillgänglighets- och 

rättighetsfrågor. Hon kommer att börja sin anställning den 1 september 

och kommer att vara ansvarig handläggare för funktionshinderrådet. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Nilsson 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 13 

Föregående möte   

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd beslutar 

att Andreas Lundgren ska kalla till ett möte angående hanteringen av LSS-

frågor samt 

 

att LSS-frågor tills vidare lyfts i funktionshinderrådet. 

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådets ordförande går igenom protokollet från föregående 

möte.  

Funktionshinderrörelsens representanter önskar ett förtydligande i proto-

kollet från föregående möte. Det ska finnas en att-sats där det framgår att 

nämndernas representanter i rådet ska informera om ärenden i respektive 

nämnd som är relevanta för funktionshinderrådet. Det ska också framgå att 

nämndernas representanter ska ge rådet en återrapport utifrån frågor som 

diskuterades vid föregående rådsmöte med anknytning till respektive 

nämnd. 

Funktionshinderrörelsens representanter tar även upp frågan om frånva-

ron av frågor som rör LSS. Frågorna bör tas upp i funktionshinderrådet fram 

tills att ett särskilt LSS-råd har bildats. 

Andreas Lundgren (individ- och familjenämnden) påtalar vikten av dialog 

för att lösa frågan hur samverkan av LSS-frågor ska hanteras. Han kommer 

därför att kalla till ett särskilt möte kring hanteringen av LSS-frågor.   

Funktionshinderrådet menar att det är ett bra förslag och anser även att 

LSS-frågor till vidare får lyftas i funktionshinderrådet. 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

Funktionshinderrörelsens representanter tar även upp frågan om den app 

som finns för felanmälan inom Gator och Parkers verksamhetsområde. Går 

det att kategorisera anmälningarna och finns det i så fall någon form av lä-

rande utifrån eventuella återkommande felanmälningar? Hur hanterar tek-

niska nämnden detta? 

Tillgänglighetsstrategen svarar att det är oklart om det över huvud taget 

finns någon kategorisering av sådana avvikelser. 

Funktionshinderrörelsens representanter yrkar avslutningsvis att funktions-

hinderrådets sammanträde ska ställas in om inte protokollet från föregå-

ende möte är utskickat och publicerat på webben innan det aktuella mötet 

äger rum. 

Funktionshinderrådets ordförande Tomas Wennström (kommunstyrelsen) 

svarar att det är kommunens råd och att något råd inte kommer att ställas 

in med anledning av funktionshinderrörelsens representanters yrkande. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Nilsson 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 14 

Redovisning/återrapport från nämnder – information       

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen. 

 

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådet får information om ärenden med bäring mot tillgäng-

lighet som tagits upp i respektive nämnd. I förekommande fall får rådet 

även en återkoppling på frågor som tidigare diskuterats i rådet.  

 

Fritidsnämnden lämnar följande information: 

• 5 maj, Innebandyföreningen Flyers har "Flyersgalan" på Kummin, 

Nolia 

• 12–14 maj, Parasport Challenge/ Hjälteloppet Nolia 

• 27 juni – 2 juli, SM-veckan i Umeå 

 

Individ- och familjenämnden lämnar följande information: 

• Habiliteringsersättning – nämnden avser att ansöka om hela det rik-

tade statsbidraget 

• Matleveranser till brukare – frågan delas med äldrenämnden 

• Tillämpning av GDPR inom daglig verksamhet – framför allt gäller 

det frågan kring publicering av bilder 

• EU-direktivet om 11 timmars dygnsvila 

• Kommande statlig remiss kring personlig assistans 

 

Äldrenämnden lämnar följande information: 

• Ekonomin 2023 är nära balans medan det för 2024 ser ut att bli ett 

underskott 

• Digitala inköp av mat – ska spara arbetstid för personalen 

• Slopande av delade turer – innebär ökade kostnader samt att det 

behövs ytterligare 264 medarbetare 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden lämnar följande information: 

• De olika gymnasieprogrammen är fördelade mellan de olika gymna-

sieskolorna. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter efterfrågar information om vux-

enutbildning för personer med funktionsnedsättning. 

 

För- och grundskolenämnden lämnar följande information: 

• Rapport från Elevhälsan – logopeder ej med i utredningar kring ele-

ver med funktionsnedsättning 

• Situationen för kuratorer inom för- och grundskolan – de är för få 

 

Kulturnämnden lämnar följande information: 

• Nämnden jobbar bra med tillgänglighetsfrågor 

• Nämnden vill ha input kring brister i tillgänglighet inom sitt ansvars-

område 

 

Kommunstyrelsen och dess näringslivs- och arbetsutskott lämnar följande 

information: 

• Budgetarbetet inför 2024 års budget pågår. Nu arbetar de olika par-

tierna med att ta fram sina respektive budgetförslag. Det är svåra 

ekonomiska förutsättningar inför 2024 

• Kommunen planerar stora investeringar för bland annat infrastruk-

tur de kommande åren. 

 

Personalnämnden lämnar följande information: 

• Kompetensförsörjning – problem att rekrytera personal. Hur behål-

ler vi den personal som vi redan har? 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Nilsson  
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 15 

Inköp via beställning – uppföljning   

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen. 

 

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådet får information om inköp via beställning, som tidi-

gare har benämnts matinköp via dator inom äldreomsorgen. Under år 2020 

påbörjades en upphandling som dock avbröts. 

  

Sveriges kommuner och regioner, SKR, kom 2022 med en ny vägledning i 

frågan. Tanken är nu att detta mer ska styras av marknaden och inte upp-

handlas. Syftet med inköp via beställning är att frigöra tid för omvårdnad i 

och med att personalen inte behöver gå och göra fysiska inköp i en butik. 

 

Under februari och mars 2023 genomfördes en pilot för detta i Grubbe, Sä-

var och Täfteå. Den 3 maj var startdatum för skarp drift. Den kommer att 

ske successivt områdesvis. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter ställer frågan vad som kom ut av 

pilotprojekten. 

 

Från kommunen svarar man det har inneburit en översyn av riktlinjerna 

och ett fördjupat samarbete med aktörerna. En annan lärdom är at leve-

ranserna till landsbygden har fungerat bra. Leveranskostnaden för maten 

bekostas av den enskilde enligt anvisningar från SKR. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter vill ha svar på alla de invänd-

ningar som tidigare har lyfts fram via funktionshinderrådet. De påtalar 

också att SKR inte har några bindande regelverk.  
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

Från kommunens svarar man att det inte kommer att ske någon upphand-

ling. I stället kommer det att bli kontakt med handeln/marknaden. Utvär-

dering kommer att ske löpande. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter undrar hur många som ingick i pi-

loten? Vad har de personerna sagt? 

 

Från kommunen svarar man att det rör sig om 96 personer. De flesta var 

väldigt positiva. De ser och får möjlighet att ta del av butikens hela utbud 

när de beställer digitalt. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter framhåller att SKR inte är något 

styrande organ i det här sammanhanget. Vi har inte fått se uppföljningen. 

Hur har det gått med integritetsfrågan? Det kan exempelvis röra sig om 

flera leverantörer som ska besöka brukaren. Hur är det med säkerheten? 

Det handlar om personer som kommer hem till den enskilde. Hur ser det ut 

i sin helhet med vinster och förluster för kommunen och brukaren? Det 

finns många farhågor och risker. 

 

Från kommunen svarar man att cirka 20 personer har avsagt sig tjänsten.   

 

Funktionshinderrörelsens representanter framhåller att man inte har fått 

svar på sina tidigare frågor. Det är viktigt att få en mer djupgående diskuss-

ion om detta.  

 

Carinne Sjöberg (kulturnämnden) lyfter fram att det är problem att kunna 

anställa tillräckligt många personer i verksamheten. Det finns många 

aspekter på den här frågan. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter ställer sig frågan vad vi vinner 

egentligen? Hur är det med integriteten för den enskilde? I praktiken ingen 

nytta.  

 

Tomas Wennström (kommunstyrelsen), rådets ordförande, menar att 

många kommer att ha synpunkter på detta. 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

Funktionshinderrörelsens representanter menar att det känns som att 

grupp ställs mot grupp, brukare mot personal. 

 

Tomas Wennström säger att både personal och brukare måste vara nöjda. 

Det ska skapa mer tid hos brukarna.  

 

Hanna Lundin Jernberg (individ- och familjenämnden) informerar om att 

modellen även används i andra kommuner. Vi ska se möjligheterna och vad 

de kan ge samt utnyttja tekniken. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter framhåller återigen att syn-

punkter och åsikter redan har framförts. Nu vill de ha svaren på dem. Det 

framförs också ett förslag på att bjuda in kommunens handläggare till 

Funktionsrätt Umeå för ett separat möte om detta. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Nilsson  
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 16 

Nybyggnation inom daglig verksamhet – information   

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen.  

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådet får information om planerna på att bygga en stor lo-

kal på en ledig tomtyta på östra Ålidhem. Tomten är på cirka 5000 kvadrat-

meter och ligger bredvid parkeringshuset på Magistervägen. Det är ännu i 

ett tidigt stadium av processen. Själva byggandet kan påbörjas om cirka 5–

6 år. 

 

Umeå kommun kommer att vara ägare av fastigheten. En del av lokalen 

kan komma att innehålla daglig verksamhet. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter undrar hur många platser för 

daglig verksamhet det kan bli fråga om? 

 

Från kommunens sida svarar man att man inte har räknat på det. Det är 

också så att olika verksamheter är olika ytkrävande. 

 

Funktionshinderrörelsens representanter menar att det är svårt att disku-

tera detta vidare idag. De vill bli inkluderade redan från början.  

 

Från kommunens sida svarar man att det är därför man ger funktionshin-

derrådet den här informationen redan nu. 

 

Andreas Lundgren (individ- och familjenämnden) framhåller att det är ett 

bra geografiskt läge och att Umeå kommun äger marken. Daglig verksam-

het är sprängfylld idag. Området har också bra kollektivtrafikförsörjning. 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

Funktionshinderrörelsens representanter menar att rättigheterna enligt 

LSS ska samverkas redan nu. Umeå kommun måste ta hänsyn till det nu. De 

tycker också att det ser ut som en institution. Frågan behöver diskuteras i 

ett annat sammanhang. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Johan Tovetjärn 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 17 

Aktuellt från Funktionsrätt Umeå, SRF och RTP – in-

formation    

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen. 

Ärendebeskrivning 

Funktionsrätt Umeå informerar om att de har fått en inbjudan till ett sam-

rådsmöte med tjänstepersoner kring kollektivtrafik med Länstrafiken inför 

upphandling av stadsbussar den 16 maj. 

 

Funktionsrätt har dåliga erfarenheter från tidigare möten. Tjänsteperso-

nerna har upplevts vara begränsade av riktlinjer från politiken. De är inte 

tillmötesgående kring frågor om ökad tillgänglighet. Funktionsrätt vill ha 

hjälp av politikerna i den här frågan. 

 

Tomas Wennström (kommunstyrelsen) lovar att han ska prata med kollek-

tivtrafikchefen om detta. 

 

Synskadades riksförbund, SRF, informerar om att de har fått en inbjudan 

om ett liknande samrådsmöte till den 7 juni. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor.  

Beredningsansvariga 

Representanter för Funktionsrätt Umeå, SRF och RTP 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 18 

Val av vice ordförande    

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen. 

Ärendebeskrivning 

Enligt aktuellt reglemente ska kommunstyrelsen välja ordförande och vice 
ordförande i rådet.  

Kommunstyrelsen har inte utsett någon vice ordförande i rådet ännu varför 
en plats i presidiet är vakant tills vidare. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Tomas Wennström 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 19 

Digital justering av protokoll – beslut  

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd beslutar 

 

att utreda frågan om digital justering ytterligare innan ett beslut om digi-

tal justering kan tas. 

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådets ledamöter utgörs till hälften av personer som inte 
har någon annan koppling till kommunen än via rådet. För att förenkla och 
snabba upp processen med justering av protokoll kan protokollen justeras 
digitalt. Umeå kommun använder idag digital justering i flera olika sam-
manhang. 

Det protokoll som kommer att sparas som original kommer att innehålla IP-
adressen till den dator som justeraren har använt för att justera protokol-
let.  

Funktionshinderrörelsens representanter vill inte att deras IP-adresser ska 
vara synliga på originalprotokollen och begär därför att frågan utreds ytter-
ligare innan ett beslut tas om digital justering av protokollen. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Tordleif Hansson 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 20 

Verksamhetsplan 2023 – beslut   

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd beslutar 

 

att fastställa verksamhetsplan för 2023  

 

att uppdra till tillgänglighetsstrategen att skicka ut underlag till arbets-

grupper till Funktionsrätt Umeå, SRF och RTP för att de ska nominera per-

soner till arbetsgrupperna samt 

 

att arbetsgrupp för verksamhetsplan 2024 utgörs av presidiet. 

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådet utarbetar varje år en verksamhetsplan som bas för 
verksamheten under året. Verksamhetsplanen fastställs av rådet.  

En arbetsgrupp bestående av Tomas Wennström, Christin Boman, Tim Jo-
hansson och Elisabeth Nilsson har tagit fram ett förslag till verksamhets-
plan som vid sammanträdet presenteras för rådet. 

Under punkten redovisar tillgänglighetsstrategen även de befintliga arbets-
grupper som bildats ur funktionshinderrådet samt förslag på nya arbets-
grupper. 

 

Befintliga arbetsgrupper 

• Arbetsgrupp för parkeringsfrågor 

• Arbetsgrupp för hjälpmedelsfrågor 

• Arbetsgrupp för kollektivtrafikfrågor 

• Arbetsgrupp för samverkan 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

Förslag på tillkommande arbetsgrupper 

• Arbetsgrupp för Carlslundskolan 

• Arbetsgrupp inför temarådet den 29 september 

• Arbetsgrupp för utbildning av rådet under hösten 2023 

• Arbetsgrupp för utarbetande av föreskrifter för funktionshinderrå-
det 

• Arbetsgrupp för verksamhetsplan 2024 

För att få in nomineringar till de olika arbetsgrupperna bör funktionshin-
derföreningarna få ett underlag från kommunen.  

Funktionshinderrörelsens representanter lyfter fram att det är bra om även 
politiker är representerade i arbetsgrupperna. 

När det gäller arbetsgruppen för verksamhetsplan 2024 föreslås presidiet 
utgöra arbetsgrupp. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Funktionshinderrådets verksamhetsplan 2023 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Nilsson 

 

 

 

 

 

 

  



Sida 19 av 20 

Umeå kommun Sammanträdesprotokoll 

Umeå kommuns funktionshinderråd 2023-05-05 

 

    

Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 21 

Elrullstolsgarage – information   

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen. 

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådet får information om läget kring elrullstolsgarage. 
Ärendet har diskuterats vid ett flertal tidigare möten. 

Aktuella frågor är om elrullstolsgarage kan vara ett hjälpmedel? 

Tillverkarna har inte tagit med och registrerat detta som hjälpmedel. Det 
går att ansöka om elrullstolsgarage via socialtjänsten. Det är då två olika 
lagstiftningar som berörs. Sveriges kommuner och regioner, SKR, anser inte 
att detta ska vara under socialtjänstlagen. Frågan ska i stället hanteras un-
der regelverket för bostadsanpassning. 

Boverket har arbetat fram ett förslag som innebär att frågan fallen under 
just bostadsanpassning. Tidplanen för hantering av det förslaget är dock 
oklar. 

Det finns två tillverkare av elrullstolsgarage. Det är möjligt att köpa in ga-
rage eller leasa garage medan frågan bereds på riksnivå. Leasing kan inne-
bära kostnad inklusive frakt, uppställning med mera. Det kräver dock bo-
stadsanpassning för att dra fram el för att ladda rullstolen.  

Kommunfullmäktige måste fatta ett beslut för att byggnadsnämnden ska 
kunna få ett uppdrag att ordna detta. Tillgänglighetsstrategen ska lägga en 
sista hand på ärendet innan det kan hanteras politiskt. 

Beslutsunderlag som biläggs protokollet 

Ärendet har inga bilagor. 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Nilsson 
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Justeringsmännens sign:  Utdraget bestyrks: 

Observera att det här protokollet lämnats ojusterat och inte ska användas 
som underlag.  
 

§ 22 

Avtackning av Elisabeth Nilsson   

Beslut 

Umeå kommuns funktionshinderråd har tagit del av informationen. 

Ärendebeskrivning 

Funktionshinderrådets ordförande Tomas Wennström noterar att detta är 
det sista sammanträdet för tillgänglighetsstrategen Elisabeth Nilsson. 

Tomas Wennström tackar Elisabeth för hennes insatser i funktionshinder-
rådet och för hennes oförtrutna arbete med tillgänglighetsfrågor i kommu-
nen. 

 

 

 

 

 

 


